
Styremøte 8
Hovedstyre i Spanskrøret 2024

________________________________________________________________________

Dato: 17.04.2024

Sted: Kontoret

Ordstyrer: Mariken

Referent: Sofie

Tilstede: Alle

Fraværende: ingen

Oppsummering

Kakebaker/ snacks og kaffekoker ansvarlig

- Mia

Runde rundt bordet

Hvem Kommentar

Mariken Cava-søndag, det endte med overnatting…, silent
disco, fuglelab, lang løpetur (ny pers)

Sofie Cava søndag, overnatting, silent disco og litt mer

Erik Feiret bursdag, sveiset på fredag, litt sveisa på lørdag,
og meget sveisa på søndag.

Sveisa

Christian Sosialisball, Ravikonsert, tredagers og rett til bestemors
bursdag

Mia Hatt besøk av søster, sov på hotell, badstue, bestilt
sydentur

It Fredrik silent disco, vårfest, skolegrind

Bok Fredrik vinonsdag, FF (FniseFredrik), tatt medisin, silent disco,
vårfest, Sosialesball (Veldig gøy)

Veslemøy Vinonsdag, var støttekontakt til Fredrik, vårfest, ny
leieavtale, allmøte, vært syk



Maren Vinonsdag, allmøte, silent disco, besøk av papsi drakk
pepsi, unngått skole

Hanna Levert to prosjekter, ute med kollektivet, cava og kamp,
overnatting her også, drukket litt for mye cola

Oppdatering rundt vervarbeid

Hvem Kommentar

Mariken Vært på NV-gang møte, LL, jobber med en kalender,
medarbeidersamtaler er i gang

Sofie Deltatt på NV-fakultetsmøte, mailet med it-dagene om
Spanskrøret kan delta. Jeg og Håkon skal ha møte med
lederen på tirsdag neste uke.

Erik Bedt om refusjon, refundert spenn, bestilt pizza, ført
silent disco (og purra)

Christian I planleggingen av nytt møte

Mia Seminar med Rosa kompetanse med Erudio, veldig
bra! Lagt ut jobbtilbud på Spanskrøret faglig, planlagt
resten av kræsjkurs, hatt komitemøte, quiz på allmøte

It Fredrik Nettsidearbeid

Bok Fredrik Deltatt på gullblekka. Avisarbeid. Stressplanlegger
redaksjonen tester

Veslemøy Har jobba litt med økonomi, idkom stilte lag på
kanonballturnering. Meldt på lag til volleyballturnering

Maren Har hatt vårfest og silent disco gjort litt rundt det.
Ordnet sjenk til stipendpils. Skal ha det i kveld! Ordner
med gratis kino.

Hanna søkt om penger til lektorlekene, fått 32 påmeldte
faddere, silent disco ok

Ris/ros



Hvem R(i/o)ses for hva

Hanna Pizza og kos etter forrige møte

Mia Ros for seminaret i går med Rosa kompetanse. Det var kjempebra og
nyttig. Gjerne noe vi kan ha igjen!

erik Eneste gutt på cava

Maren Ros for å ha fiksa sjenk til stipendpils! Det virka som et styr

Spanks

Hvem har
sendt inn

Hvem skal få
spank Grunnlag for spank Tas den?

Bok Fredrik Christian Ikke tatt med alle spanks på forrige møte Ja

Maren Veslemøy
Lurt en litt godtruen og søt, kosli, jovial
arrkomleder Nei

Mariken Mariken Glemme NV-møte Ja

Sofie Mariken
Spurte Sofie 5 min før NV-møte om å
steppe inn Ja

Mariken Sofie
over 1t og 30 min for sent til vors og still
counting… Ja

Bok Fredrik Christian Miste båndet sitt til havet Ja

Hanna Christian Ikke være på cava Ja

Hanna IT Fredrik se over Ja

Hanna Bok Fredrik se over Ja(Abelist
styret)

Hanna Maren se over Nei

Hanna Mia se over Nei

Hanna Veslemøy se over Nei

Mariken Erik Ikke var på overnatting Trekkes



Styrets forslagskasse

Hva Hva har kommet inn?

Saker <33

Sak 1: Gjennomgang av Skom møte Innmelder: Mariken
Tid: 5 min

Bakgrunn Skom har hatt møte, dette er det de har gått gjennom.

Diskusjon

Konklusjon Gjennomgått

Handlingsplan

Sak 3: Sosiale tilbud i eksamensperioden Innmelder: Mariken
Tid: 7 min

Bakgrunn
Det hadde vært koselig å tilby noe i eksamensperioden. Frokost på
kontoret? Eller noe liknende?

Sak 2: Antall møter vi har igjen Innmelder: Mariken
Tid: 1 min

Bakgrunn
Nå nærmer det seg eksamensperioden. Det vil si at det ikke er så
mange møter igjen. Vi må planlegge litt før 17. mai.

Diskusjon Neste møte 1.mai

Konklusjon 1.mai blir muligens det siste, men vi ser det litt an

Handlingsplan



Diskusjon

Snacks og pølse i parken?

Søke om støtte til Velferdstinget om evt frokost, kjøpe inn juice og kaffe, kan ha frokostquiz der
man kan vinne gavekort fra Sit. Skrive det i kalenderen i avisen.

Tirsdager og torsdager klokken 07.15- 08.00
En fra styre på hver dag, den ansvarlige trakter kaffe

Tirsdag 7: Mia
Torsdag 9: Christian
Tirsdag 14: Mariken
Torsdag 16: Sofie
Tirsdag 21: Veslemøy
Torsdag 23: Erik og Hanna
Tirsdag 28: Bok Fredrik

Konklusjon Blir felles frokost flere dager i eksamensperioden, noen tirsdager og torsdager, styret trakter
kaffe, skrives inn i avisen

Handlingsplan

Sak 4: Gjennomgang av NV-møte & LL-møte Innmelder: Mariken
Tid: 12 min

Bakgrunn

NV-gang
1. Felles grilling i eksamensperioden (30. april)
2. Eksteriør i NV-gangen
3. Allmøte
4. Vaskeliste
5. Griller og kaffetraktere
6. Delta og V&A etterspør referent og tellekorps torsdag 18. april

kl 18 og tirsdag 30. april kl 16
LL:

1. Rusbruk
2. Vektere
3. 17. mai tog
4. Samfundet i fadderuka
5. Lykkepromille

Diskusjon

NV-gang
1. Alle tar med egen grillmat, avlyses hvis dårlig vær
2. Skal bli malt eller satt inn møbler, ikke bestemt enda
3. kommer tilbake til dette
4. Vasking av kjøkken
5. Trenger flere griller, problem med toastjern og kaffetrakter
6. ingen har mulighet per nå

LL:
1. Rusbruk er ikke greit
2. Vær hyggelig med vekterne, ha skjenketillatelse lett tilgjengelig, ikke lov å sove på

skolen
3. Vi går bakerst, får mail på tidspunkt
4. Får et dokument av samfundet i forbindelse med fadderuka og da skriver vi inn hvilke

dager vi skal innom og hvor mange man blir.
5. Lykkepromille har informasjon gratis



Konklusjon

Sett 30.april i kalenderen (grilling),
Vi skal gå bakerst i 17.mai toget
Får et skjema fra Samfundet som faddersjef fyller ut
Se “diskusjon” for mer info om de spesifikke punktene

Handlingsplan

Sak 5: Allmøte for NV Innmelder: Sofie
Tid: 3 mins

Bakgrunn

Imorgen er det allmøte for NV, det skjer den 18.04.24, kl 16.15-18.00 i

R7.

Alle studenter ved NV har stemme- og møterett ved disse allmøtene.

Dette semesteret har vi en sak (Sak 21/24) som veldig direkte omhandler

linjeforeninger, og vi ønsker tilbakemeldinger fra dere. Derfor ønsker vi

at alle styrene prøver å få sendt noen representanter til allmøtet.

Gratis pizza

Er det to som har mulighet til å delta?

Diskusjon Enkelte saker om linjeforeningene, hvertfall fire saker
Viktig å delta

Konklusjon 3-4 fra styret drar på allmøtet for å høre hvordan dette påvirker oss og de andre
linjeforeningene.

Handlingsplan

Sak 6: Har noen søkt om penger fra velferdstinget i april? Innmelder: Erik
Tid: 5

Bakgrunn David Lopez lurer, evt om han kan søke for gitaren

Diskusjon

Må evt søke om en konkret gitar

Et annet innspill i forbindelse med økonomi: Sette opp pantepose på id, bruke “søppeltrallen”
som er på kjøkkenet til pantepose, da er det viktig at man bytter pose når man ser at den er full.

Konklusjon

Kan sende to separate søknader (en om gitar, og en om frokost i eksamensperioden). Vi kan
sende inn begge søknadene.

Setter opp pantepose på id, bruker trallen fra kjøkkenet

Handlingsplan



Sak 7: Volleyballturnering
Innmelder:
Veslemøy
Tid: 3 min

Bakgrunn
Spanskrøret skal stille lag til volleyballturneringa til Erudio og NTNUI,
og me trenger 2 jenter. 27. april

Diskusjon

Konklusjon Prøv å få med noen jenter, alle hører rundt

Handlingsplan

Sak 8: Beer mile og 17. mai i en park med Erudio innmelder: Maren
Tid: 5 min

Bakgrunn

Erudio har invitert oss og salt til søsken beer mile. De vil lage ny
tradisjon med vandrepokal.

Har også ønske om å ha felles leker i en park 17. mai for de som
kanskje ikke har noen steder å være

Diskusjon

Lektorlekene på høsten og beer mile på våren?
Kan teste det ut til høsten, og se hvor mange som er gira, hvis det blir en hit kan det flyttes til
våren etterhvert
Chugger og spurter → stafett

Kort varsel om 17.mai leker
Vi har allerede et frokost arrangement på 17.mai

Konklusjon

Beer mile testes mest sannsynlig ut til høsten

Kort varsel om 17.mai leker
Vi har allerede et frokost arrangement på 17.mai, og vi tenker at det er nok
Kanskje neste år?

Handlingsplan

Sak 9: Noe dere vil ha i avisa til promotering?
Innmelder: Bok
Fredrik
Tid: 2 min

Bakgrunn Enten egen side eller på baksida med datoer

Diskusjon

Konklusjon

Få dette inn i kalenderen i avisen:
- Få med 17.mai frokost
- Filmkveld 13.mai på arrkom
- Eksamensfrokost tirsdager og torsdager i mai
- kræsjkurs

Handlingsplan



Eventuelt kommet opp under møtet

Sak 10:

Styret i fadderuken

Oppfordrer at styret gjør seg synlig i fadderperioden og er med på
mest mulig, men går fint hvis man ikke er med på en gruppe. Da
kan man være med på det som passer, og gå fra gruppe til gruppe
om ønskelig

Tenk også litt på hvordan komiteen kan ha det på hybel til hybel.
16.august er det hybel til hybel. Save the date

Handlingsplan videre

Sak og/eller navn Konklusjon

Sak 1:
Gjennomgang av
Skom møte

Gjennomgått

Sak 2: Antall møter
vi har igjen

1.mai blir muligens det siste, men vi ser det litt an

Sak 3: Sosiale
tilbud i
eksamensperioden

Blir felles frokost flere dager i eksamensperioden, noen tirsdager og torsdager, styret
trakter kaffe, skrives inn i avisen

Sak 4:
Gjennomgang av
NV-møte & LL-møte

Sett 30.april i kalenderen (grilling),
Vi skal gå bakerst i 17.mai toget
Får et skjema fra Samfundet som faddersjef fyller ut
Se “diskusjon” for mer info om de spesifikke punktene

Sak 5: Allmøte for
NV

3-4 fra styret drar på allmøtet for å høre hvordan dette påvirker oss og de andre
linjeforeningene.

Sak 6: Har noen
søkt om penger fra
velferdstinget i
april?

Kan sende to separate søknader (en om gitar, og en om frokost i eksamensperioden).
Vi kan sende inn begge søknadene.

Setter opp pantepose på id, bruker trallen fra kjøkkenet

Sak 7:
Volleyballturnering

Prøv å få med noen jenter, alle hører rundt



Sak 8: Beer mile og
17. mai i en park
med Erudio

Beer mile testes mest sannsynlig ut til høsten

Kort varsel om 17.mai leker
Vi har allerede et frokost arrangement på 17.mai, og vi tenker at det er nok
Kanskje neste år?

Sak 9: Noe dere vil
ha i avisa til
promotering?

Få dette inn i kalenderen i avisen:
- Få med 17.mai frokost
- Filmkveld 13.mai på arrkom
- Eksamensfrokost tirsdager og torsdager i mai
- kræsjkurs

Sak 10: Styret i
fadderuken

Styret bør gjøre seg synlig mest mulig i fadderuken.
Begynn å tenk på hybel til hybel som skal være 16.august

Møtekritikk

● NSTR


